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ZAPISNIK
s 13. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ruiid

S.jednica je odrZana 03. srpnja 2019. godine, u vijeinici Opdine RuZi6 u Gradcu, s
podetkom u 20:00 sati.

Nazoini vijednici:
Ante Duran, P_eta1 Saran, Hrvoje Sudi6, Mijo Bojdi6, Tomislav Vuletii, Ana Strunje,

Milan Buzov, Damir Prnjak, Mirko Bikii, Josip Sudii i Sandra Goreta.
Odsutni: -

C)stali nazoini:
- Nacelnik Opiine RuZii Ante piiuk,
- T,arnlenik opcinskog nadelnika Dalibor Durdov.
- Gordana Matii.
- Zapisniiar:

Katarina Drezga.

13. sjednicu Opiinskog vijeia Opdine
Ante Durat.

RuZic otvorio je predsjednik Opdinskog vije6a

Nadelnik Ante Pijuk .je prue podetka sjednice pozdravio sve nazodne te predloZio
nadopunu Dnevnog reda Prijedlogom odluke o prioritetima dionica u projektu asfaltiranja
nerazvrstanih cesta Opcine RuZii. Prije podetka sjednice svim vijednicima je podijeljen
materijal po predloZenoj dopuni.

Utvrdeno je da su na sjednici nazodni svih 1 1 vije6nika te da postoji kvorum.
Predsiednik ie utvrdio da su vijeinici uz poziv dobili utvrdeni dnevni red, za 13.

sjednicu koji glasi:

DNEVNI RED

- Verifikacija zapisnika sa 12. sjednice Opiinskog vijeca
1. Prrjedlog Godi5njeg izvjeStaja o izvr5enju Proraduna Op6ine RuZii za2018. godinu
2. Prijedlog Odluke o raspodjelt rezultataza20lg. godinu
3' Priiedlog Zakl.iudka o prihvaianju Izvjesia o izvrSenju Programa odrLavanja komunalne
infiastrukture Opiine Rr-rZic '2a2018. godini t
4' Prijedlog Zakljudka o prihvaianiu Izvjesia o izvrSenju Programa gradenja objekata
komunalne infrastrukture Opiine RuZic za20lg. eodinu



5. prijedlog Zaklju(kao prihvaianju lzvjeSia o izvrSenju Programa utro5ka sredstava naknade

za zadrLavinje nezakonito izgradenih zgiada u prostoru na podrudju Opiine RuZi6 za20l8.

godinu
6. tril"Atog Zakljudka o prihva6anju Izvje56a o izvrsenju Programa javnih potreba u sportu

Opdine RuZic za2018. godinu
7. prledlog Zakljudka Jprihvacanju Izvje56a o izvrSenju Programa javnih potreba u kulturi

Op6ine RuZii za2018. godinu
8. prijedlog Zakljudka o prihvaianju Izvje5ia o izvrSenju Socijalnog programa Op6ine RuZii

za 2018. godinu
9. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proraduna opiine RuZic za20I9. godinu

tO. firleAtog I. Izmjena i dopuna Programa gradenja komunalne infrastrukture za2019.

godinu
i t. tri.l.Olog I. Izmjena i dopuna Programa odrLavanja komunalne infrastrukture za2019.

Godinu
12. Pnjedlog I Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za20l9. godinu

13. prrledlog I. lzmjena i dopuna Socijalnog programa Opdine RuLi6'za2019- Godinu

14. prijedlog odlukl o prioritetima dionica u projektu asfaltiranja nerazvtstanih cesta Opdine

RuZic
15. Zahtjevi
I6. Razno

Predsjednik Opdinskog vijeca daje Dnevni red na glasovanje'

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

predsjednik Opdinskog vijeca daje Zapisnik s 12. sjednice Opiinskog vijeda Op6ine RuZii

na glasovanje.
Zapisnik s 12. sjednice Opcinskog vijeia Opiine RuZii je verificiran jednoglasno.

Toika 1.

Prijedlog Gocli5njeg izvje5taja o izvr5enju Proraiuna Op6ine RuZi6 za2018. godinu.

Na|elnilinnte pijukgbrizlaLe da se planirana sredstva koja nisu realizirana uglavnom odnose

na izgradnju Dje8jeg vrti6a dija gradnja je planiranau2}l8.godini, ali projekt nije realiziran u

2018. godini.
Predsjednik vijeia otvara raspravu na todku l. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.

Predsjednik vijeca daje todku L dnevnog reda na glasovanje.
prijedlog GodiSnjeg izvjestaja o izvrSenju Proraduna Opdine RuZii je usvojen s 9 glasova ,,2a"

i 2 glasa ,,s\zdrLana".

Toika 2.

Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za2018. godinu.

Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.

Predsjednik vijeia otvara raspravu na 2. todku dnevnog reda.
predsjednik uij."u daje Prijedlog Odluke o raspodjelr rezultataza2078. godinu na glasovanje.

Prijedlog Odluke o raspodjelrrezultataza2018. godinuje usvojen jednoglasno.

Toika 3.
priiedlog Zakljuika o prihvadanju IzvjeSda o izvr5enju prograrta odrZavanja

komunalne infrastrukture Opdine RuZid za2018. godinu.

Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.

predsjednik vijeia otvara raspravu na 3. todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.



Predsjednik vijeca daje 3. todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog Zakljudka o prihva6anju i2vje5ia o izvrSenju programa odrLavanja komunalne
infrastrukture Opiine RuZi6 2a2018. godinu usvojen je jednoglasno.

Toika 4.

Prijedlog Zakljuika o prihvadanju lzvje5da o izvrSenju Programa gratlenja objekata
komunalne infrastrukture Opdine RuZid za2018. godinu.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.
Predsjednik vije6a otvara raspravu na 4. todku dnevnog reda.
Vijeinik Milan Buzov navodi kako se ne podudaraju iznosi izlzvjeillao izvrSenju Programa
gradenja objekata komunalne infrastrukture i iznosi u Registru ugovora, u projektima
Vatrogasni dom u Kljacima i Cesta u Gornjem Gradcu te kako vjerojatno nisu navedeni
aneksi ugovora.
Nadelnik Ante Pijuk odgovara kako.je primjedba uvaLena te ie se u najkraiem roku ispraviti
pogreSka.

Predsjednik vijeca daje 4. todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog Zakljudka o prihvaianju lzvjeSca o izvr5enju Programa gradenja objekata
komunalne infrastrukture Opiine RuZic za2018, godinu je usvojen s 8 glasova ,,2a" i 3 glasa
,sazdTLana".

Toika 5.

Prijedlog Zakljuika o prihvadanju lzvje5da o izvr5enju Programa utro5ka sredstava
naknade za zadrL.avanje nezakonito izgradenih zgrada u prostoru na podruiju Opdine
RuZid za2018. godinu.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.
Predsjednik vijeia otvara raspravu na todku 5. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeca daje todku 5. dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog Zakljudka o prihvaianju IzvjeSca o izvr5enju Programa utroSka sredstava naknade
za zadrLavanje nezakonito izgradenih zgrada u prostoru na podrudju Opiine RuZi6 za 2018.
godinu je usvojen jednoglasno.

I'oika 6.

Prijedlog Zakljuika o prihvadanju Izvje5da o izvr5enju Programa javnih potreba u
sportu Opdine RuZid za2018. godinu.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obra'zlaLe ovu toiku dnevnog reda.
Predsjednik vijeia otvara raspravu na todku 6. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeca daje todku 6. dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog Zaklju(ka o prihvaianju Izvjesia o izvr5enju Programa javnih potreba u sportu
Opcine RuZii 2a2018. godinu je usvojen jednoglasno.

Todka 7.

Prijedlog Zakljuika o prihvadanju lzvje5da o izvr5enju Programa javnih potreba u
kulturi Opdine RuZid za 2018. godinu.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.
Predsjednik viieia otvara raspravu na todku 7. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeia daie todku 7. dnevnog reda na glasovanje.
Priiedlog Zakljudka o prihvacanju Izvjesca o izvr5enju Programa javnih potreba u kulturi
Opiine RuZic za20l8. godinu je usvojen jednoglasno. ' t

Toika 8.



Prijedlog Zakljuika o prihvadanju lzvje5da o izvr5enju Socijalnog programa Opdihe
RuZid za 2018. godinu. r

Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.

Predsjednik vijeia otvara raspravu na todku 8. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeca daje todku 8. dnevnog reda na glasovanje.

Prijedlog Zakljudka o prihvacanju lzvje5ca o izvrSenju Socijalnog programa Op6ine PtuLic za

201 8. godinu je usvojen jednoglasno.

Toika 9.
Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proraiuna Opdine RuZi6 za2019. godinu.
Nadelnik Ante Pijuk obrazlaLe ovu todku dnevnog reda. Navodi izmjene te obja5njava da se

samo radi o preraspodjeli sredstava, obzirom na nadedaje u tijeku.
Takoder, predlaZe amandman da se smanji iznos za uredenje doma u Umljanoviiima, obzirom
na to da je upravo dobivena informacija da su za tu namjenu dodijeljena sredstva u iznosu od

184.000,00 kuna od SrediSnjeg drLavnogureda za obnovu i stambeno zbrinjavanje.
Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije.bilo primjedbi.
Predsjednik vijeca daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proraduna Op6ine RuZi6 za20I9. godinu usvojen je s 9 glasova

,,2a" i 2 glasa,;rJzdrlana" .

Toika 10.

Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa gradenja komunalne infrastrukture za2019.
godinu.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.

Predsjednik vijeca otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeia daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

Prijedlog L lzmjena i dopuna Programa gradenja komunalne infrastrukture 2a2079. godinu
je usvojen jednoglasno.

Toika 11.

Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa odrZavanja komunalne infrastrukture za2019,
godinu.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.

Predsjednik vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vijeca daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Prrledlog I. Izmjena i dopuna Programa odrZavanja komunalne infrastrukture za2019. godinu
j e usvoj en j ednoglasno.

Toika 12.

Prijedlog I Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za2019, godinu.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.

Takoder napominje da treba uskladiti i Plan razvojnih programa za20I9. godinu s Izmjenama

i dopunama proraduna 2a2019. godinu, obzirom na amandman.

Predsjednik vijeia otvara raspravu na todku 12. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
Predsiednik vijeca daje todku 12. dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog I Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2019. godinu je usvojen
jednoglasno.

t
Toika 13.

Prijedlog I. Izmjena i dopuna Socijalnog programa Opdine RuZi6 za2019. godinu.



Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.

Predsjednik vijeda otvara raspravu na tddku 13. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.

Predsjednik vifeia daje todku 6. dnevnog reda na glasovanje'

Prijedlog t. Izmjena idopuna Socijalnog programa Opiine RuZic 2a2019. godinu je usvojen
jednoglasno.

Toika 14.
Prijedlog odluke o prioritetima dionica u projektu asfaltiranja nerazvrstanih cesta

Opdine RuZid.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.

Preds.jednik vijeda otvara raspravu na todku 14. dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.

Predsjednik viie6a daje todku 14. dnevnog reda na glasovanje.

Prijedlog odluke o prioritetima dionica u projektu asfaltiranja nerazvrstanih cesta Op6ine

RuZii je usvojen jednoglasno.

Toika 15.

Zahtjevi

l. Poiasni bleibur5ki vod (PBV) traZi pomod za podmirenje nepredvidenih tro5kova
nastalih prilikom pripreme i odrZavanja Sredi5nje komemoracije povodom 74.

obljetnice Bleibur5ke tragedije i Kriinog puta hrvatskog naroda.
Nakon kra6e rasprave nadelnik Ante Pijuk predlaLe da se zahtjevu udovolji s 3.000,00

kuna donacije.
Predsjednik vijeca daie prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihva6en jednoglasno.

2. Opda i veteranska bolnica ,,Hrvatski ponos" Knin traZi donaciju bolniikog
kreveta ili neieg od opreme navedene u zahtjevu.
Nakon kra6e rasprave nadelnik Ante Pijuk predlaLe da se zahtjevu udovolji s 2.000,00

kuna donacije.
Predsjednik vijeia daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihva6en jednoglasno.

3. Klapa ,,Drni5" je dostavila zamolbu za financijsku pomod za organizaciju 10.
jubilarnog susreta klapa ,,Drni5 2019" u Drni5u.
Nakon krace rasprave vijednica Sandra Goreta predlaZe da se zahtjevu udovolji s

I .000,00 kuna donacije.
Predsjednik vijeia daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihva6en s 8 glasova

,,2a" i 3 ,,suzdtLana".

4. Zaklada - Djeija onkologija Rebro traZi donaciju u okviru mogudnosti.
Nakon krace rasprave nadelnik Ar-rte Prjuk predlaLe da se zahdevu udovolji s 1.000,00

kuna donacije.
Predsjednik vijeia daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvaden jednoglasno.

5. i,upu svetog Petra Siverid povodom obiljeZavanja dana svoga za5titnika te
jubileja pola stoljeda od osnutka Zupe, traii financijsku pomo6.
Nakon krace rasprave nadelnik Ante PijukpredlaZe da se zahtjevu udololji s 2.000,00

kuna. t
Predsjednik vijeca daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvaien jednoglasno.



6. Srednja Skola Ivana Me5trovida Drni5 traZi financijsku potporu za Vjeronauinu
olimpijadu - Rim.
Nakon krace rasprave nadelnik Ante Pijuk predlaLe da se zahtjevu udovolji s 1.000,00
kuna.
Predsjednik vijeda daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvacen jednoglasno.

7. Lupa sv. Itije Kljaci traZi financijsku pomod za izradu fasade na iupnoj kudi.
Nakon kraie rasprave nadelnik predlaZe Ante Pijuk da se zahtjevu udovolji s

10.000,00 kuna.
Predsjednik vijeca daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihva6en jednoglasno.

8. Nadomir Tadid Sutra traZi financijsku pomo6 u iznosu od 4.000,00 kuna za
tiskanje knjige,,StoZina"
Nakon kraie rasprave nadelnik Ante Pijuk predlaLe da se zahtjevu udovolji s 1.000,00
kuna.
Predsjednik vijeca daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvaien jednoglasno.

9. Mje5tani Mirlovid Polja traZe asfaltiranje puta za zaseok Mali Pod - Ivievidi i za
susjedni zaseok Durinica (sveukupne duZine puta oko I km).
Nadelnik Ante Pijuk predlaLe da se sa zahtjevom prideka te da se asfaltiranje ovog
pula razmatra kod utvrdivanja prioriteta za asfalttanje prilikom sljededeg asfaltiranja
nerazvrstanih cesta u Opiini RuZii.

10. Mje5tani Umljanovi(.a tral,e saniranje seoskog puta od Rapida do Baiida.
Nakon kraie rasprave nadelnik Ante Pijuk predlaLe da se zahdevu udovolji s 5-7
kamiona jalovine te 25 sati rada strojem.
Predsjednik vijeca daje prijedlog na glasovanje. Prijedlog je prihvaien jednoglasno.

11. Marko Mikelid u ime mje5tana zaseoka Mikelidi traii donaciju 6 m3 betona i 6
armaturnih mreZa za uredenje lokalnog puta u zaseoku Mikelidi (Medine -
Glaviiica), a mje5tani de izvr5iti ugradnju.
Nadelnik predlaZe da se zahtjevu udovolji.
Predsjednik vijeca daje pnledlog na glasovanje. Prijedlog je prihvacen jednoglasno.

12. Mje5tani iavoglava tral,e asfaltiranje dionice puta zaseok Gorete na Selinama.
Nadelnik Ante Pijuk predlaZe da se sa zahtjevom prideka te da se asfaltiranje ovog
puta razmatra kod utvrdivanja prioriteta za asfaltiranje prilikom sljedeieg asfaltiranja
nerazvrstanih cesta u Opcini RuZii.

Toika 16.
Razno
Vijeinika Milana Buzova zanima Sto je s uredenjem Doma u Kljacima koje je obeiano.
Nadelnik Ante Pijuk odgovara da je Projekt Uredenja Doma u Kljacima prijavljen na mjeru
7.4.1. tJlaganja u pokretanje, pobolj5anje ili proSirenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno
stanovniStvo, ukljudu.juci slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu, a
rezultati natjedaja joS nisu objavljeni te iemo daljnje korake planirati nakon 6biaue rezultata
natjedaja.



Vije6nik Josip Sudii pita zamjeni\a nadelnika zaSto nije napravljen Plan raspolaganja

poljoprivrednim zemljiStima, da su ga sve opiine donijele, da ljudi mogu traLiti u zakup

poljoprivredno zemljiSte Sto bi bio prihod JLS, a ovako ie to biti prihod Zupanije.

Vijecnik Josip Sudi6 pita i Sto je s objektima u Otavicama (Biv5a antimalaridna stanica i Biv5a

osnovna Skola), za5to nije obojana i za5ti6ena stolarija te poko5enatrava. Stavka je prenesena,

neiskoriStena, a objekt ovako nezaSticen propada.

Nadelnik Ante Pijuk odgovara da 6e se odraditi poslovi na objektima u Otavicama Y'roz

narednih mjesec dana, a podeli su i Javni radovi tako da 6e se urediti okoliS.

Zamjenik Dalibor Durdov odgovara na pitanje o Planu raspolaganja poljoprivrednim

zemljiStima te navodi kako nije istina da su sve opiine donijele taj Program. Postoje tazlozi

za5to je to tako, nakon Sto je Odredba donesena, informacija iz Ministarstva poljoprivrede i
Zupanijskog ureda za poljoprivredu, jest da opdine dija povrSina se odnosi ve6inom na

Sumske povr5ine i paSnjake, a nemaju Pl iP2 zemlji5ta u drZavnom vlasni5tvu u znadajnijoj

kolidini, nece uopce morati raditi taj Program, Tek nakon nizakoizultacija, utvrdeno je da se

taj Program ipak rnora raditi. Do sada je prikupljeno oko 80% potrebne dokumentacije, deka

se joS oko 630 potvrda iz Ureda za urbanrzam u Drni5u za svaku parcelu i tek tada moZemo

angaLirati neku firmu koja ce odraditi ostale poslove zatzradu Programa.

Toika 14. (nadopuna Dnevnog reda)
Prijedlog odluke o prioritetima dionica u projektu asfaltiranja nerazvrstanih cesta

Opdine RuZid.
Nadelnik Ante Pijuk ukratko obrazlaLe ovu todku dnevnog reda.

Predsjednik vijeda otvara raspravu na todku 14. dnevnog reda.

Vijeinik Josip Sudic negoduje zbog redoslijeda, kaZe kako je prije trebalo raspraviti ovu

todku koja je nadopuna Dnevnog reda, a tek poslije te rasprave raspraviti o zahtjevima koji se

odnose isto na asfaltiranje nerazvrstanih cesta.

Nakon rasprave predsjednik vijeda daje todku 14. Dnevnog reda na glasovanje.

Prijedlog odluke o prioritetima dionica u projektu asfaltiranja nerazvrstanih cesta Op6ine

RuZic je usvoien jednoglasno.

Nadelnik Ante Pijuk se osvrie na sastanak odrLan u Sibensko-kninskoj Zupanlji vezano za

autobusnu liniju ,,Prometa" Split- Drni5, koja ide preko sela Op6ine RuZi6, a koja se ukida.

Navodi da ,,Promet" ne traLi viSe 320.000,00 kuna subvencije linije, nego 577.000,00 kuna,

jer posluje s gubitkom, sa napomenom da je to varijabilni iznos koji moLe biti i vedi, tako da

bi Opcina RuZii iGrad DrniS trebali pokrivati gubitak,,Prometa". Povecanje cijene karata je
takoder nai5lo na negodovanje. Opcina RuZii traLi od Sibensko-kninske Zupanije pomo6, a

SfZ se dosad odazvalana ta.i nadin daie sazvala sastanak.

O ovoj temi se Zudno razglabalo, te je nadelnik rekao da je vjerojatno da ie se sazvati vijede

na ovu temu,

Predsjednik vijeia zakljuduje rad sjednice.

Sjednica je zavrSena u 2l:04 sati.

Sjednica je tonski snimana, tonski zapis iuva proielnica Jedinstvenog upravnog odjela,

a vijednici gana zahtjev mogu preslu5ati. r

Zapisniiar
Katarina Drezga

PREDSJEDNIK
Ante Duran
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